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بر اس��اس آنچه درباره این شرکت گفته 
می ش��ود؛ هفت تپه زمان واگذاری در 5 س��ال قبل، ۷۰ هزار تن 
شکر سفید تولید می کرده اما الان میزان تولید این شرکت به ۲۰ 
هزار تن، آن هم شکر زرد نه شکر سفید کاهش یافته است. یعنی 
خروجی این شرکت دچار افت جدی در زمینه تولید شده است. 

 این مشکلات زمینه ساز اعتراضات کارگری شده که از مدت ها 
قبل آغاز شده و حقوق آنها پرداخت نشده است. 

مش��کل اساسی دیگر این شرکت این است که فردی که این 
ش��رکت به او واگذار شده در یک پرونده اقتصادی گرفتار است و 
مبلغ بالایی را که به روایتی 1/5میلیارد دلار است برای واردات گرفته 
اما این رقم را در محل خود هزینه نکرده است؛ از این رو در یک 

پرونده اقتصادی متهم و در دستگاه قضایی در حال محاکمه است. 
پیچیده شدن مسأله هفت تپه علاوه بر سوءمدیریت ها، باعث 
ش��ده عملا به واسطه اتهامات اقتصادی مالک، این شرکت دچار 

مشکلات اساسی شود. 
کارگران ۴ ماه اس��ت حقوق نگرفته ان��د، وعده هایی که برای 
پرداخت حقوق به آنها داده ش��ده عملی نش��ده است؛ کارگران و 

مسؤولان استانی بشدت نگران آینده شرکت هستند. 
شرکت هفت تپه یک سرمایه عظیم ملی است؛ زمین های زیادی 
از اراضی این منطقه و آب فراوان از سد دز به این شرکت اختصاص 

یافته تا بتواند به یک مجموعه کشاورزی عظیم تبدیل شود. 
 بی توجهی ها و ناکارآمدی ها باعث خواهد شد یک سرمایه ملی را 
از دست بدهیم؛ به همین دلیل به نظر می رسد تصمیم گیری درباره 
هفت تپه با این حجم از مشکلات نیازمند یک عزم همه جانبه است. 
اقتصاد و معیشت مردم شوش و شمال خوزستان به هفت تپه وابسته 
 است. باید دولت، قوه قضائیه و مجلس متحد شوند تا هر چه سریع تر
مشکلات این مجموعه حل شود. در دیداری که با کارگران هفت تپه 
داشتیم، مطالبات آنها را شنیدیم. این کارگران که متعهد به نظام و 

انقلاب هستند در پی احقاق حق خود و برقراری عدالتند. 

معیشت آنها به این شرکت گره خورده و امید است با تأکیدات 
رهبر حکیم انقلاب درباره رفع مشکلات، با همکاری قوا بتوان بعد 

از این بازدید با اتکا به اراده موجود، مسائل را حل و فصل کرد. 
آیت الله رئیسی از سال گذشته عنایت ویژه ای برای حل مشکلات 
این شرکت داشته و اقدامات خوبی برای گشایش مشکلات آن انجام 
دادند. نمایندگان بازدیدکننده از هفت تپه مش��کلات را با رئیس 
مجلس در میان گذاش��تند که آقای دکتر قالیباف بر تلاش برای 

حل این مشکلات تأکید و از آن استقبال کردند. 
دولت هم باید پای کار آمده تا این مش��کل چندساله برطرف 

و مشکل بخش عظیمی از مردم خوزستان حل شود؛ ان شاءالله. 
* نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی/ رئیس 
فراکسیون رسانه و فضای مجازی

پایان فصل برای مرد سال فوتبال آسیا
مهاجم تیم  ملی فوتبال قطر و السد 
به خاطر آسیب دیدگی یک ماه دور 
از میادین خواهد بود و به این ترتیب 
فصل ب��رای او به پایان رس��ید. به 
گزارش الرای، اکرم عفیف از بازیکنان 
کلیدی و تاثیرگذار السد و تیم  ملی فوتبال قطر است. این 
بازیکن جوان به خاطر آسیب دیدگی ای که از ناحیه مچ 
پا داشت تا یک ماه نمی تواند تیمش را همراهی کند و به 
این ترتیب فصل برای او به پایان رسید. اکرم عفیف سال 
قبل به عنوان بهترین بازیکن سال فوتبال آسیا انتخاب 
شد. او در فصل جاری هم با زدن 1۴ گل در صدر جدول 
بهترین گلزنان لیگ ستارگان قطر جا دارد. السد در رده 
سوم جدول رده بندی لیگ ستارگان قطر است و با توجه 
به اختلاف 11 امتیازی با صدر جدول رده بندی، شانس 
بسیار کمی برای کسب عنوان قهرمانی دارد. غیبت اکرم 
عفیف در ادامه لیگ ستارگان قطر باعث می شود شانس 
رامین رضاییان، بازیکن ایرانی الشحانیه برای کسب آقای 
گلی بیشتر شود. رامین در 1۴ بازی 11 گل برای تیمش 
به ثمر رسانده است و با صدر جدول گلزنان تنها 3 گل 

فاصله دارد. 

معاون سازمان برنامه
 میهمان کمیته ملی المپیک

کمیته ملی المپیک امروز نشستی 
را با یکی از معاونان سازمان برنامه و 
بودجه خواهد داشت و بحث پرداخت 
بودجه فدراس��یون ها احتمالا یکی 
از مباحث این نشس��ت خواهد بود. 
کمیته ملی المپیک از ابتدای سال تاکنون تنها توانسته 
۲5 درصد از بودجه همه فدراسیون ها را پرداخت کند و 
به دنبال این است که بتواند تخصیص دیگری از سازمان 
برنامه  و بودجه داشته باشد. قرار است ظهر امروز حمید 
پوراصغری، یکی از معاونان سازمان برنامه و بودجه به کمیته 
ملی المپیک برود و میهمان رضا صالحی امیری، رئیس این 
کمیته باشد. در این نشست قرار است درباره فعالیت های 
کمیته و آکادمی ملی المپیک صحبت شود و سجادی هم 
گزارشی درباره کاروان المپیک ایران ارائه دهد. بازدید از 
موزه ورزش نیز در برنامه کاری این نشست است. به نظر 
می رسد بحث بودجه فدراسیون ها یکی دیگر از مباحثی 
باش��د که در این نشست مطرح خواهد شد. باید دید آیا 
کمیته ملی المپیک می تواند پس از این نشست تخصیص 
دیگری بگیرد و پرداختی ای به فدراسیون ها داشته باشد یا 
خیر؟ در نخستین مرحله پرداختی کمیته ملی المپیک، ۷ 
میلیارد و 3۹۲ میلیون تومان به فدراسیون ها پرداخت شد. 

قول پرسپولیس  به برانکو: قبل از
١۶ مرداد مطالباتت را می دهیم

باش��گاه پرسپولیس به سرمربی پیش��ین خود قول داد 
پیش از مهلت تعیین ش��ده از س��وی فیفا، مطالب��ات او را 
بپردازد. به گزارش ایس��نا، پس از کش وقوس های فراوان به 
نظر می رسد باش��گاه پرسپولیس توانسته منابع مالی لازم 
برای پرداخ��ت مطالبات برانکو ایوانکووی��چ را فراهم کند. 
تماس��ی از سوی باشگاه پرس��پولیس با دارو بوشیچ، وکیل 
برانکو برقرار ش��ده و به او قول داده شده تمام مطالبات این 
مربی کروات پیش از شش��م اوت )1۶ مرداد( به حس��ابش 
در عمان واریز شود. بر اساس حکم کمیته تعیین وضعیت 
بازیکنان و مربیان فیفا، پرسپولیس  محکوم به پرداخت یک 
میلیون و 55 هزار یورو به س��رمربی سابق خود شده است. 
البت��ه به این مبلغ باید 5درصد س��ود دیرکرد را نیز اضافه 
کرد که بر اس��اس آخرین نامه فیفا تا 1٨ تیر این سود نیز 
 محاس��به ش��ده که مطابق آن در مجموع پرسپولیس  باید
یک میلیون و 11۰ هزار و ۶۴۰ یورو به حساب برانکو واریز کند. 

افزایش اعتمادسازی بین مردم و 
نظام؛ پادزهر جریان تحریف
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پادزهر جریان تحریف، افزایش اعتمادسازی است. هر قدر 
اعتماد بین مردم و نظام بیش��تر شود، قدرت نظام در عبور 
از مشکلات بیشتر می شود. ما نباید فراموش کنیم مردمی 
هوشیار و بصیر داریم که در بحران های مختلف با تکیه بر 
همین مردم توانسته ایم مراحل سخت را پشت سر بگذاریم. 
تکیه بر توان داخلی که مدام از س��وی رهبر حکیم انقلاب 
مورد تاکید قرار می گیرد، کلید اصلی حل مشکلات کشور 
است. در طول ۴۰ سال گذشته کارایی این نسخه ثابت شده 
اس��ت. هرگاه به توانایی های خود ایمان آوردیم، توانستیم 
دش��من را مأیوس کنیم. باید توجه کنیم خروجی جریان 
تحریف چیزی جز ضربه دیدن مصالح کشور نیست. ما در 
سایه قطع امید از خارج، تقویت روحیه بسیجی و انقلابی و 
بارور کردن پتانسیل های موجود در کشور می توانیم از شرایط 

سخت فعلی عبور کنیم.
* سفیر اسبق ایران در عراق

اخبار

ورزشی

یادداشت

ب��ا وجود اهمیت دادگاه حکمیت ورزش برای جودو و ورزش 
ایران، متاسفانه سفارت سوییس تاکنون همکاری لازم را برای صدور 
روادید هیأت اعزامی نداشته است. دادگاه حکمیت ورزش که قرار 
است ۲۶ شهریور ماه برای رسیدگی به پرونده شکایت فدراسیون 

جودوی ایران علیه تعلیق ناعادلانه در 
سوییس برگزار شود، نه   تنها برای رشته 
المپیکی جودو، بلکه برای ورزش ایران 
بس��یار حائز  اهمیت است. فدراسیون 
جودو با هماهنگی مس��ؤولان ورزش 
کشور که ماه هاست برای نوشتن لوایح و 
دفاع از حقانیت جودوی ایران به صورت 

شبانه روزی تلاش می کنند، به همراه هزاران جودوکار در سراسر 
کشور که نتیجه دادگاه CAS برای شان اهمیت ویژه ای دارد، اکنون 
چشم انتظار صدور روادید هیات اعزامی ایران هستند تا این گروه 

بموقع در دادگاه حاضر شوند. با وجود هماهنگی های انجام شده 
از سوی وزارت ورزش و جوانان با وزارت امور خارجه و همکاری 
این وزارتخانه و ارس��ال یادداش��ت به سفارت سوییس در ایران، 
متاسفانه این سفارتخانه تاکنون هیچ گونه همکاری ای با فدراسیون 
جودو نداشته است. این عدم همکاری 
نگرانی های زیادی را درباره اعزام بموقع 
هیات ایرانی به دادگاه حکمیت ورزش 
ایجاد کرده است؛ اقدامی که در صورت 
س��هل انگاری، ممکن اس��ت عواقب 
بس��یار زیادی برای جودوی کشور در 
پی داش��ته باشد. فدراس��یون جودو 
امیدوار است با توجه به فرصت کوتاه باقیمانده، سفارت سوییس 
در ای��ران برای صدور بموقع روادید اقدام کند تا هیچ مش��کلی 
ب��رای حضور نمایندگان ای��ران در دادگاه CAS به وجود نیاید. 

۲ بازیکن ایرانی ش��اغل در لیگ برتر پرتغال در میان 
بهترین های فص��ل ۲۰۲۰-۲۰1۹ قرار گرفتند. س��ایت 
»گل پوین��ت« پرتغال با اتمام فصل ۲۰۲۰-۲۰1۹ لیگ 
برتر فوتبال این کش��ور بهترین بازیکنان فصل گذش��ته 

را معرفی ک��رد. در این رده بندی 
مهدی طارمی، مهاجم ملی پوش 
کشورمان و عضو باشگاه ریوآوه با 
درخشش به همراه تیمش در رده 
دوم بهتری��ن بازیکنان فصل قرار 
گرفت. همچنین امیر عابدزاده، گلر 
ایرانی ماریتیمو با کلین شیت های 

زیادش از این حیث در رده دوم بهترین دروازه بان های فصل 
لی��گ پرتغال قرار گرفت. طارمی در این فصل با زدن 1٨ 

گل بهترین گلزن فصل لیگ پرتغال هم شد. 

شرط ریوآوه برای فروش طارمی مشخص شد ■
باش��گاه ریوآوه برای فروش مهاجم ایرانی اش ش��رط 
گذاشت. باشگاه ریوآوه برای فروش مهدی طارمی، ستاره 
ایران��ی اش و بهترین گلزنش در فصل گذش��ته ش��رطی 
پیش روی مشتریان گذاشته است. 
مس��ؤولان باش��گاه پرتغالی برای 
فروش مهاجم ملی پوش ایرانی 1۰ 
میلیون یورو درخواس��ت کرده اند. 
البته این رقم برای غول های پرتغال 
از جمله بنفیکا، اسپورتینگ و پورتو 
زیاد نیس��ت. طب��ق گزارش های 
رس��یده علاوه بر این 3 باش��گاه بزرگ پرتغال، تیم براگا 
 هم مشتری مهاجم ایرانی است. طارمی در فصل گذشته

آقای گل لیگ برتر پرتغال شد.

CAS نگرانی فدراسیون جودو درباره صدور بموقع روادید و حضور در

سنگ اندازی سفارت سوییس
طارمی دومین بازیکن برتر فصل، عابدزاده در رده دوم بهترین گلرها

افتخاری دیگر  برای ایرانی های لیگ پرتغال

محمدرضا نوایی درگذشت
محمدرضا نوایی، دارنده مدال جهانی کشتی آزاد و سرمربی سابق تیم  ملی درگذشت. محمدرضا نوایی دارنده مدال برنز 
کشتی آزاد جهان در سال 1۹۷3و مدال برنز بازی های آسیایی 1۹۷۴، در ۷۲ سالگی دار فانی را وداع گفت. استاد نوایی 
که متولد 13۲۷ در تهران بود، سال ها به عنوان مربی تیم  ملی، مدرس و گزارشگر کشتی به ورزش ملی ایران خدمت کرد. 

عضو هیأت رئیسه فدراسیون والیبال 
ایران اعتقاد دارد اگر بهترین مربی 
خارج��ی را هم برای تیم  ملی بیاورند، نباید کادر فنی تیم 
کاملا خارجی باشد و مربیان ایرانی باید در ترکیب کادر فنی 
حضور داشته باشند. بهنام  محمودی درباره آخرین وضعیت 
پروسه انتخاب سرمربی تیم  ملی والیبال ایران توضیح داد: 
فدراسیون باید تا یک ماه آینده و قبل از شروع لیگ سرمربی 
مدنظرش را مشخص کند. در حال حاضر گزینه هایی هستند 
که فدراسیون در حال بررسی آنهاست که باید به جمع بندی 
نهایی برسد. هم مربیان داخلی و هم مربیانی خارجی مد نظر 
هس��تند. او درباره مطرح ش��دن نام برخی مربیان خارجی 
مانند رزنده نیز گفت: همان طور که گفته ایم هم با مربیان 
داخلی صحبت شده و هم با یکسری گزینه های خارجی اما 
باید ببینیم  گزینه ای که می تواند به والیبال ما کمک کند 
چه کس��ی اس��ت. با همه این موارد اگر گزینه نهایی مربی 

خارجی باشد، باید مربی ایرانی 
در کنارش حضور داشته باشد. 
عضو هیأت رئیسه فدراسیون 
والیبال در پاسخ به این سوال 
ایس��نا که خ��ودش با گزینه 
داخلی موافق است یا خارجی، 
اظهار کرد: من معتقدم حتی 
اگر خارج��ی درجه یک هم 
بیاوریم، باید از مربیان ایرانی 

در کن��ار او اس��تفاده کنی��م تا یک تیم خ��وب مربیگری 
داشته باشیم، نباید همه کادرفنی خارجی باشند. ایرانی ها 

می توانن��د کادر خارج��ی را 
بخوب��ی راهنمای��ی کنند. او 
تاکی��د کرد: باید ت��ا یک ماه 
آینده تصمیم درستی گرفت، 
چون بازیکنان این نس��ل ما 
اکثرا آخرین المپیک خود را 
تجربه خواهند کرد و به همین 
دلیل انگیزه بالایی دارند، باید 
بهترین گزینه انتخاب شود تا 
به موفقیت برسیم. پیشکسوت والیبال ایران درباره پرداخت 
نش��دن پاداش تیم  ملی جوانان بعد از قهرمانی تاریخی در 

جه��ان نیز گفت: بازیکنان ما یک پاداش معنوی داش��تند 
که پیش حضرت آقا رفتند و حالا از نظر پاداش مادی هم 
چارتی در وزارت ورزش و کمیته هست که یکسری مصوبات 
درباره پاداش های مس��ابقات از جمله قهرمانی در المپیک، 
جهان و... دارد. ارقام پاداش ها در این چارت  مشخص است 
و ای��ن تیم جوانان ما هم قطع��ا در آن چارت قرار دارد که 
اگر جلسه تجلیل از قهرمانان برگزار شود، فکر می کنم این 
پاداش ها تقدیم می شود. او ادامه داد: بعضی مواقع اتفاقاتی 
مانن��د قهرمانی تیم  والیبال جوانان ایران در جهان می ا فتد 
که خارق العاده است و به همین دلیل یکسری از مسؤولان 
و ارگان ها قول هایی می دهند که متاسفانه عملی نمی شود. 
با این  وجود چارت کمیته و وزارت مش��خص اس��ت و باید 
طبق روند طبیعی پیگیری شود تا پاداش ها تعلق بگیرد اما 
ارگان ها یا کسانی  هم که به خاطر عملکرد خوب یک تیم 

قول می دهند، بهتر است به وعده های خود عمل کنند. 

مخالفت بهنام محمودی با خارجی کردن کل نیمکت تیم  ملی والیبال

باید ایرانی ها هم باشند
توپ و تور

نگاه

احتمال دارد میزبانی مرحله مقدماتی جام  جهانی ۲۰۲۲ قطر 
از ایران گرفته شود و بازی ها در کشور دیگری به انجام برسد. در 
شرایطی که هر روز به مسابقات مقدماتی جام  جهانی ۲۰۲۲ نزدیک 
و نزدیک تر می شویم اما وضعیت کرونا در ایران به شکلی نگران کننده 
پیش می رود و احتمال دارد بر مسائل بین المللی فوتبال هم تاثیر 
بگذارد. پس از اینکه میزبانی لیگ قهرمانان آسیا ابتدا از ایران گرفته 
شد و سپس با برگزاری متمرکز، امکان برگزاری بازی در ایران به طور 
کامل از بین رفت، حالا سایه بیماری »کووید-1۹ « این احتمال را 
پیش آورده که 3 میزبانی مرحله مقدماتی جام  جهانی هم از ایران 
سلب ش��ود. در پروتکل بهداشتی فیفا که ۲ ماه پیش در اختیار 
فدراسیون های عضو قرار گرفت،  بندی وجود دارد که به تیم های ملی 
و باشگاهی اجازه می دهد به کشورهای پرخطر در زمینه کرونا سفر 
نکنند. اکنون در ایران روزانه ۲۰۰ نفر به خاطر ابتلا به کرونا جان 
خود را از دست می دهند و میزان مبتلایان نیز روزانه اغلب حدود 
۲۰۰۰ نفر گزارش می شود. همین موضوع سبب  شده کشورهای 
حریف ایران شانس سلب میزبانی را داشته باشند. البته اوضاع در 
فوتبال هم آنچنان خوب نیس��ت. مواضعی که مدیران، مربیان و 
بازیکنان در ۲ ماه اخیر گرفتند، خود سند روشنی است مبنی بر 
اینکه بازی در ایران خطرات زیادی را به دنبال خواهد داشت. شاید 
اگر در مصاحبه ها همبستگی بیشتری وجود داشت و تیم ها برای 
رعایت پروتکل ها تلاش بیشتری انجام می دادند، اوضاع به شکل 
دیگری پیش می رفت و دست کم از نظر رسانه ای، ایران دست بالا 
را می داشت که البته نقش فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ را هم 
نباید در این زمینه نادیده گرفت. از طرف دیگر مدل برگزاری لیگ 
فوتبال در ایران تقریبا تفاوتی با گذشته نکرده است؛ تیم ها راهی 

شهرهای مختلف می شوند، بازی را برگزار می کنند و به شهر خود 
بازمی گردند و این در حالی است که حتی در کشورهای منطقه نیز 
به خاطر شرایط فوق العاده، فدراسیون ها تصمیمات دیگری گرفتند 
و اغلب بازی ها را متمرکز برگزار می کنند؛ مثل قطر که همه تیم ها 
در ش��هر دوحه بازی ها را برگزار می کنند. برای ایران شاید مثالی 
از چین و هندوس��تان ملموس تر باشد؛ ۲ کشوری که با توجه به 
مساحت بالا، تیم ها نیاز به مسافرت هوایی برای انجام بازی داشتند 
اما مسؤولان آنها تصمیم به برگزاری متمرکز بازی ها گرفتند و به 
طور مثال در چین لیگ این کشور در ۲ گروه انجام می شود. این 
در حالی اس��ت که البته مسأله امکانات هم تاثیر بسزایی دارد اما 
همین حالا علاوه بر ۴ تیم تهرانی، چند تیم از جمله نساجی در 
تهران تمرین می کنند و شاید با اسکان هر 1۶ تیم در پایتخت، ایران 
می توانست مدل مطلوبی را برای بازی های مقدماتی جام جهانی هم 
ارائه کند. حتی در کاستاریکا که کشوری فقیر و با امکانات محدود 
است، تیم ها مجاب به برگزاری متمرکز بازی ها شده اند و اساسا برای 
رعایت 3 اصل »فاصله اجتماعی، ماس��ک زدن و رعایت بهداشت 
فردی« شاید امکانات کشورها آنچنان تفاوتی با یکدیگر نداشته باشد. 
نکته عجیب اینکه همین حالا در تمرینات و اردوهای تیم های 
ایران��ی اتفاق��ات عجیبی رخ می ده��د؛ از حض��ور دروازه بان دوم 
استقلال در آرایشگاه تا حضور فرزندان زنده یاد هادی نوروزی در 
تمرین پرسپولیس که جزو رفتارهای پرخطر و مغایر پروتکل های 
بهداشتی اس��ت. اگر قصد باشگاه پرسپولیس احترام به کاپیتان 
فقید خود بوده باشد نیز برای سلامت جان فرزندان او، نباید چنین 

دعوتی انجام می شد. 
 چین اگر چه منشأ شیوع ویروس کرونا بوده اما با کنترل بیماری 

و برگزاری متمرکز بازی ها، خود را به عنوان نامزد جدی برگزاری 
مرحله مقدماتی جام  جهانی در صورت انجام متمرکز این رقابت ها 
معرفی کرده است، آن هم در شرایطی که کشورهای رقیب ایران 
با توجه به مواضع اهالی فوتبال در ایران، ش��انس این را دارند که 

میزبانی را از ایران بگیرند. 
 در صورت سلب میزبانی از ایران، فدراسیون باید کشور مدنظر 
خود را پیشنهاد کند اما با توجه به نکته ای که در ادامه گفته خواهد 
شد، اساسا امکان برگزاری معمول مسابقات مقدماتی جام  جهانی 
۲۰۲۲ وجود ندارد و حتی  ا ی اف سی هم در وب سایت خود مکان 
برگزاری بازی ها را اعلام نکرده؛ نکته این است که هر کشور پروتکل 
و قوانین بهداشتی خاص خود را دارد و مثلا تیم ایران بعد از سفر 
به کامبوج باید 1۴ روز در قرنطینه باشد یا یک کشوری اجازه ورود 
شهروندان هنگ کنگی را نمی دهد و به همین خاطر شاید بازی های 
هر گروه به میزبانی یکی از کشورهای همان گروه به انجام برسد. 

 اکنون در لیگ قهرمانان آس��یا هم میزبانی منطقه ش��رق به 
کشوری داده شده که اساسا نماینده ای در این مسابقات ندارد. یعنی 
 ای اف سی برای تصمیم گیری درباره میزبانی قوانین ملی و امکانات را 
در نظر می گیرد و شاید تغییر رفتار در فدراسیون فوتبال، سازمان 
لیگ، باشگاه ها و افراد، سبب شود ایران بتواند فیفا و  ای  اف سی را 
مجاب کند که میزبانی به ایران تعلق گیرد. اما نباید فراموش کرد 

که تا نخستین بازی ایران کمتر از ۹۰ روز باقی مانده است. 
از ط��رف دیگر برای برگزاری جام  جهانی فوتبال باید 31 تیم 
دیگر آماده بازی ها باشند اما در آمریکای جنوبی، آمریکای شمالی 
و آسیا وضعیت طوری نیست که مسابقات سر موقع برگزار شود. 
جالب است بدانید حتی چند کشور آمریکای جنوبی پیشنهاد داده اند 
مرحله مقدماتی این قاره در ایالات متحده یا اروپا برگزار شود؛ شاید 
راه برگزاری لیگ بیستم و مقدماتی جام  جهانی در آسیا هم همین 

برگزاری متمرکز باشد. 

فدراسیون فوتبال باید نگران باشد که مبادا کرونا باعث گرفتن میزبانی از ایران شود
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